
 

На вниманието на:  

доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община.  

Относно:  

Изменение и допълнение в Решение № 69 по Протокол № 70 от 14.02.2019 г. на Наредбата за 
прием на деца в общинските детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на 
територията на Столична община  

  

Здравейте,  

Аз съм против това изменение! 

Наистина ли не виждате огромения проблем с детските градини, не виждате ли колко много деца 
няма да ходят на ясла или градина? Защо се измият излишни критерии, които да настроят 
родителите едни срещу други? С този критерий се цели да се прецакат някой родители и после да 
се каже ето по-малко деца с максимален брой точки няма да ходя на градина. Наистина ли 
мислите, че така ще се справите с недостига на места в яслите и градините? Сами виждате колко е 
динамичен живота в столицата ни, постоянно се появяват нови сгради, комплекси и офис сгради. 
Защо не строят и детски градини до тези сгради? За 2 години може да се вдигне огромен 
комплекс, а не може да се построи детска градина! Проблема ще се задълбочава с всяка 
следваща година, защото в тези нови жилищни блокове ще живеят хора с дай Боже деца, деца 
които ще трябва да посещават детска градина, за да могат мама и тати да ходят на работа, за да 
плащат данъци, ипотеки, кредити и за храна. Посмслете върху инвестирането в строежа на детски 
градини, а не как да прецакате родителите. 

 

С уважение Антоанета Стаменова  

  

 

 

 

 

  

  

 


